
JÕGEVA VALLA NOORTEVOLIKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL Nr3 

Jõgeval, Suur 5 saal         14.12.23 

 

Algus: 17:00 

Lõpp: 18:30 

 

Juhtis: Egle Vaganova 

Protokollis: Heidi Sild 

Osalesid: Egle Vaganova, Heidi Sild, Diana Jaanoja, Hendrik Valge, huvihariduse ja 

noorsootöö nõunik Laidi Grauen. 

Kutsutud: abivallavanem Asso Nettan 

 

Päevakord: 

1. Kohtumine Jõgeva valla abivallavanema Asso Nettaniga 

2. Arutelu Tartu Linna Noortevolikoguga kohtumisest 

3. Epp Kärsini koolituse korraldus 

4. Noortevolikogu leht Jõgeva valla kodulehel 

5. Osaluskohviku korraldus 

6. Noortevolikogu podcasti teemad 

 

Räägiti: 

1. Abivallavanem Asso Nettan tutvustas oma tööd ja tegi ettepaneku, et osaleb võimalusel 

igal noortevolikogu koosolekul, kus annab ülevaate vallas toimuvast. 

2. Tartu Linna Noortevolikoguga kohtunud liikmed andsid ülevaate räägitud teemadest 

ning neilt saadud ideedest. On oluline kohtuda teiste osaluskogudega, et vahetada 

mõtteid ja kogemusi. 

3. Räägiti koolituse üldisest korraldusest, jagati ära vastutusalad ning mõeldi, kuidas 

paremini koolitust reklaamida. Sotsiaalmeedia tiim teeb ürituse plakati ning info 

saadetakse koolidesse laiali. 

4. Noortevolikogu liikme poolt tuli ettepanek täiendada olemasolevat lehte mõningate 

lisaandmetega, mis annaks lehekülastajatele parema ülevate noortevolikogu tööst. 

Hetkel lähevad noortevolikogu lehele koosolekute protokollid. 

5. Arutati osaluskohviku korraldamist. Räägiti võimalikust toimumisajast, arutlusele 

tulevatest teemades/probleemidest ning osalejate kaasamisest. Üritus toimub 2024. 

aasta märtsis. 

6. Jagati ära podcasti esimese episoodi salvestamiseks vaja minevad ülesanded. Arutati, 

kuidas saaks kutsuda valla noori teemadega kaasa mõtlema. Arutleti podcasti 

võimalike nimede üle ja kõnekamaks osutus „Noorte kraam“. Detsembris salvestatakse 

sissejuhatav osa ja esimene episood külalisega. Esimeseks teemaks on eneseareng 

ning külaliseks Heli Malm. 


